



The Arrangement of S.1-5 English Drama Appreciation - 'Strategy'
有關中一至中五級英語話劇欣賞活動「鬥智」安排

Dear Parents,
各位家長:

To enrich students' exposure to English language arts and arouse their interest in learning English, the English Language Panel has arranged for all S.1-5 students to participate in an English Drama Appreciation Activity on 4 March 2024 (Mon). Please refer to the table below for the arrangement. For enquiries, please contact Mr Samuel Chang or Ms Jennifer Lam at 2604 9762. Thank you.

Time	Activities	活動
08:00 – 08:20	Gather at school and roll call in the classroom	回校集合並於課室點名
08:20 – 09:00	Attend regular lessons in Period 1	按時間表進行第一節課
09:00 – 09:15	Prepare for departure	預備上車
09:15 – 10:30	Depart to Yuen Long Theatre Auditorium (Transportation to the venue will be arranged)	出發往元朗劇院 (學校將安排旅遊巴士接載學生前往活動地點)
10:30 – 12:00	Drama Appreciation Activity	進行話劇欣賞活動
12:00	Dismissal at Yuen Long Theatre Auditorium	於元朗劇院解散

Remarks 備註：

Attendance of the above workshop is mandatory. Students who are not able to attend the workshop due to illness/special reasons should submit a leave application to the School with a medical certificate within two days.

Absentees who fail to present a medical certificate will be considered truant.

學生必須出席上述工作坊，因病或特殊原因不能參加活動者，須於兩日內向班主任提交家長信及醫生證明書。未能遞交醫生證明書者將作曠課論。

為擴闊學生的英語藝術視野並提高他們對學習的興趣，本校英文科特為中一至中五級學生於 3 月 4 日 (一) 安排英語話劇欣賞節目，活動安排詳見上表。如有疑問，歡迎致電 2604 9762 向英文科鄭裕琛老師或林珮茵老師查詢。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal
23 February 2024

沈啟誠校長
2024 年 2 月 23 日